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PROTOKÓŁ 

obrad XXX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 25 marca 2021 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1220 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał Nr 1 do protokołu). 

Radni obecni  - 13 

Radni nieobecni  - 2 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XXX sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Powitał wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami; 

4. Zapytania, wolne wnioski; 

5. Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie za 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miłakowo na 

2021 r.; 

b) rozpatrzenia petycji; 

c) zmiany Statutu Gminy Miłakowo; 

d) zmiany w składzie Komisji Rewizyjnej; 

e) zmiany w składzie Komisji Rewizyjnej. 
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7. Interpelacje radnych. 

8. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady wpłynął od Burmistrza Miłakowa wniosek o poszerzenie 

porządku obrad o punkty: 

• projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Miłakowo a Gminą Morąg, Gminą Orneta, Gminą 

Godkowo, dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego 

transportu zbiorowego; 

• wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego; 

• ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją 

zbiorową, której organizatorem jest Gmina Miłakowo; 

• ustanowienia uprawnień do zwolnień i ulg za przejazdy wykonywane 

gminnym transportem zbiorowym, którego organizatorem jest Gmina 

Miłakowo. 

Wniosek Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu. 

Nie zgłoszono żadnych uwag oraz więcej wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zaproponował umieszczenie powyższych punktów 

kolejno po podpunkcie „6 e”. 

Poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Miłakowa. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami; 

4. Zapytania, wolne wnioski; 

5. Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

Sp. z o. o. w Miłakowie za 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 



 

3 

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miłakowo na 

2021 r.; 

b) rozpatrzenia petycji; 

c) zmiany Statutu Gminy Miłakowo; 

d) zmiany w składzie Komisji Rewizyjnej; 

e) zmiany w składzie Komisji Rewizyjnej; 

f) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miłakowo a 

Gminą Morąg, Gminą Orneta, Gminą Godkowo, dotyczącego 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego; 

g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego; 

h) ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją 

zbiorową, której organizatorem jest Gmina Miłakowo; 

i) ustanowienia uprawnień do zwolnień i ulg za przejazdy wykonywane 

gminnym transportem zbiorowym, którego organizatorem jest Gmina 

Miłakowo. 

7. Interpelacje radnych. 

8. Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady poinformował również, że otrzymał w dniu dzisiejszym 

rezygnację radnej Lidii Arciszewskiej z członkostwa w Komisji Rewizyjnej ze 

względów zdrowotnych. 

Mecenas poinformował, że w związku ze złożoną rezygnacją radnej, należy 

przeredagować projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji 

Rewizyjnej, gdzie odwołuje się radną z funkcji członka komisji. 

Ad. 3 Informacja z pracy między sesjami 25.02.2021 – 25.03.2021; 

Burmistrza Miłakowa - przedstawił informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 3 do protokołu 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radna Marta Gromek zapytała czy na terenie Miłakowa powstanie sieć 

handlowa „Biedronka”. 
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Burmistrz Miłakowa oficjalnego pisma nie posiada, które potwierdzałoby 

powstanie sklepu „Biedronka”. Otrzymał jako organ kopię zezwolenia ze 

Starostwa Powiatowego na budowę sklepu wielkopowierzchniowego, ale nie ma 

tam żadnej informacji jaki to będzie sklep. Z pisma wynika, że inwestorem jest 

osoba prywatna, a nie sieć handlowa „Biedronka”. 

Radna Aneta Machnyk poprosiła o szerszą informację na temat podpisania 

umowy na utrzymanie porządku i czystości w Miłakowie oraz co oznacza 

stwierdzenie „jedna godzina sprzątania”. 

Burmistrz Miłakowa od 1 kwietnia br. prace porządkowe rozpocznie firma 

sprzątająca. W zapytaniu ofertowym jednym z kryterium było zapytanie w jakim 

czasie firmy zareagują na zgłoszenie w sprawie awaryjnego sprzątania. Obie 

firmy złożyły zapewnienie, że w przeciągu godziny od zgłoszenia, będą mogły 

rozpocząć porządki. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński - w zapytaniu ofertowym powinny 

znajdować się co najmniej dwa kryteria, na podstawie których wybierane są 

oferty. Pierwszym kryterium była cena, natomiast drugim czas reakcji na 

awaryjne sprzątanie. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała o zakres prac, które będzie 

wykonywać firma sprzątająca. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – wszystkie prace ujęte są w specyfikacji 

ofertowej, która jest dostępna na stronie internetowej BIP urzędu. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys poinformowała, że Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego ogłosił małe granty na sołectwa, w 

związku z tym zapytała czy gmina Miłakowo z tego skorzystała. 

Burmistrz Miłakowa - sołectwa nie zgłaszały potrzeb, więc gmina nie 

przystępowała do konkursu. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała czy sołectwa były informowane 

o możliwości składania wniosków. 

Burmistrz Miłakowa – gdyby sołtysi zgłaszali takie potrzeby, wówczas gmina 

reagowałyby oraz pomagała w pisaniu wniosków. Gmina reaguje na potrzeby 

mieszkańców, ale nie zna wszystkich ich potrzeb. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys ponadto Urząd Marszałkowski ogłosił 

granty przeznaczone na kulturę sportową. Zapytała czy gmina planuje składać 

wnioski, termin do 16 kwietnia br. Maksymalnie można pozyskać 50 tys. zł. 
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Zapytała czy gmina widzi potrzeby w temacie infrastruktury sportowej w gminie 

Miłakowo. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch poinformował, że gmina w zeszłym 

roku przymierzała się do złożenia wniosku, ale był tam mały haczyk, ponieważ 

można było pozyskać do 80 tys. zł, ale gmina musiałaby zabezpieczyć wkład 

własny w wysokości również 80 tys. zł. Środki miały być przeznaczone na 

remont szatni, ale w związku z tym, że udało się pozyskać środki z RLF 

zrezygnowano z tego grantu. 

Należy również pamiętać, że w budżecie należałoby zapisać również 

zabezpieczenie wkładu własnego w wysokości 50% wnioskowanych środków. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała czy gmina widzi jeszcze jakieś 

potrzeby w zakresie infrastruktury sportowej, oprócz tego co będzie realizowane 

z RLF. 

Burmistrz Miłakowa gmina na bieżąco konsultuje się z zarządem klubu 

sportowego. Potrzeb jest wiele, ale gmina działa w ramach zaplanowanych 

środków. Klub sportowy jest bardzo ważny. Jest to miejsce gdzie mieszkańcy 

przychodzą w weekendy i gmina będzie rozwijała to miejsce. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała czy radni mogą poznać potrzeby 

związane ze sportem. 

Burmistrz Miłakowa w momencie, gdy gmina ustalali z zarządem klubu 

potrzeby, wówczas poinformuje o nich radnych. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała dlaczego gmina zrezygnowała 

ze współpracy z Gazetą Morąską oraz Telewizją Kopernik oraz co się takiego 

wydarzyło, że gmina powróciła do usług Telewizji Kopernik. 

Burmistrz Miłakowa - Telewizja Kopernik dostosowała ceny do możliwości 

gminy. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys na nowym skrzyżowaniu ulicy Kopernika 

z ulicą Konopnicką została wykonana usługa usunięcia asfaltu i kamienia z 

pasów zieleni. Zapytała o kwotę zlecenia oraz kto wykonywał tą usługę. 

Burmistrz Miłakowa – to radni na jednej z sesji m.in. Przewodniczący Rady 

zgłaszał potrzebę usunięcie asfaltu i kamieni z miejsce, gdzie będą klomby. Po 

przeanalizowaniu ponownie sytuacji podjęto decyzję o ich usunięciu. Powyższą 

usługę wykonało Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w 

Miłakowie, gdzie koszt wyniósł około 8 tys. zł. 
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Koszt usługi wynikał m. in. z tego, że radny nie pozwolił, aby to koparka 

wykopywała kamienie tylko pracownicy ręcznie, co spowodowało zwiększenie 

kosztów. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński uzupełnił, że w kwocie tych 8 tys. zł 

była doliczona również usługa wykonania odwodnienia w schronisku dla 

zwierząt, więc kwota usługi za skrzyżowanie wyniosła około 5 tys. zł. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys złożyła wniosek formalny w imieniu Klubu 

Radnych „Wspólnie dla Gminy Miłakowo” o dostosowanie do osoby 

niepełnosprawnej lokalu komunalnego na ul. Daszyńskiego 26/6 w Miłakowie t.j. 

wykonanie podjazdu, wymiana stolarki okiennej i drzwiowej, instalacji 

elektrycznej i C.O. oraz wykonanie łazienki i zasiedlenie tego mieszkania przez 

Panią Agnieszkę, po czym krótko uzasadniła wniosek. 

Burmistrz Miłakowa sprawa Pani Agnieszki trwa już dwa lata. Pan Andrzej 

przyszedł do gminy, aby znaleźć im lokal w Miłakowie dla niepełnosprawnego 

syna, na który mogliby się zamienić. Niestety gmina Miłakowo nie posiadała 

takiego lokalu. Podjęto urzędowe możliwości wyeksmitowania zadłużonego 

mieszkańca z lokalu komunalnego na ul. Daszyńskiego, aby móc zamienić te 

lokale, wówczas samotną osobę przenieść do Rycerzewa, a Panią Agnieszkę do 

lokalu na ul. Daszyńskiego. Uważa, że lokal na ul. Daszyńskiego jest idealnym 

mieszkaniem dla tych Państwa, na co oni wyrazili zgodę i chęć. Na początku to 

oni deklarowali, że sami wyremontują ten lokal we własnym zakresie. 

Jeżeli gmina Miłakowo ma wyremontować ten lokal to musi z własnego budżetu, 

ponieważ nie ma możliwości pozyskania środków z zewnątrz. W budżecie na 

remonty mieszkań komunalnych są zaplanowanie nieduże środki. 

Natomiast Pani Agnieszka po wykupie tego lokalu jako właściciel mogłaby 

pozyskać środki z różnych instytucji m.in. PFON-u. 

Stojąc na straży finansów gminy Miłakowo musi podejmować trudne decyzje. A 

najgorsza jest sytuacja, w której w trakcie rozmów zmieniają się zasady. 

Pierwsza rozmowa dotyczyła zamiany, a ostatnie pismo Pani Agnieszki dotyczyło 

już przydziału lokalu dla niej i jej niepełnosprawnego syna. 

Jeżeli gmina wyremontowałaby to mieszkanie, gdzie zostałyby przeznaczone 

środki z budżetu gminy to Pani Agnieszka za 1 % będzie mogła wykupić to 

mieszkanie i być jego właścicielem. 

Zapytał czy jest to sprawiedliwe społecznie wobec pozostałych lokali 

komunalnych. 
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Przyjmie wniosek radnych i jeszcze raz rozpatrzy sprawę Pani Agnieszki. 

Radny Andrzej Nagraba rozumie argumentację Burmistrza, ale będąc na wizji 

lokalnej u Pani Agnieszki i widząc w jakich warunkach ona żyje z 

niepełnosprawnym synem to należy jej pomóc. Pani Agnieszka jest bardzo 

pogodną osobą, nie robiła żadnych roszczeń wobec Burmistrza, jedynie prosiła o 

pomoc. Zaapelował do Burmistrza, aby jeszcze raz przyjrzał się sytuacji Pani 

Agnieszki i udzielił pomocy. 

Radna Aneta Machnyk zapytała czy po wykupie przez Panią Agnieszkę lokalu 

na ul. Daszyńskiego w Miłakowie gmina zaproponowała pomoc w pozyskaniu 

środków z zewnątrz na remont mieszkania. 

Burmistrz Miłakowa owszem zaproponowano pomoc w pozyskaniu środków z 

zewnątrz m.in. poprzez pisanie wniosków. 

Radny Henryk Zalewa zaproponował, aby również radni włączyli się z 

pomocą, chociaż poprzez rozmowę z Panią Agnieszką i Panem Andrzejem. 

Radny Henryk Kuszpit odniósł się do słów Burmistrza w sprawie ręcznego 

usuwania kamieni i asfaltu ze skrzyżowania ul. Kopernika z Konopnicką. 

Stwierdził, że prace koparką powodowały uszkodzenie i przemieszczanie 

krawężników. Zwrócił na to uwagę pracownikom, aby nie niszczyli tego co 

zostało już zrobione. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał czy sprawa Pani Agnieszki zostanie ponownie 

rozpatrzona. 

Burmistrz Miłakowa sprawa Pani Agnieszka nigdy nie była zamknięta i 

rozmowy nie zostały zakończone. 

Przewodniczący Rady uważa, że to mieszkanie wymaga remontu i należy 

przeznaczyć na to środki. W poprzedni latach również były podobne sytuacje, 

gdzie przeprowadzano rodziny. Wówczas wyremontowano z własnych środków 

dwa mieszkania komunalne w Klugajnach. Należy przemyśleć i w 

przyszłorocznym budżecie zabezpieczyć środki na częściowe wyremontowanie 

tego lokalu. 

Radny Zbigniew Opoka poprosił o szerszą informację na temat konkursu o 

wodach opadowych. 

Burmistrz Miłakowa poinformował, że istnieje możliwość pozyskania do 5 tys. 

zł na zbiorniki retencyjne, które zatrzymują wody opadowe. Informacja o tym 

konkursie znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Miłakowie. 



 

8 

WFOŚ w Olsztynie od 22 marca br. wznowił przyjmowanie wniosków na program 

„Moja woda”. 

Radny Mirosław Stryjek zapytał czy sprawa budowy wodociągu w Warkałkach 

została już wyjaśniona. 

Burmistrz Miłakowa poprosił o chwilę cierpliwości. 

Ze względu na brak dalszych pytań, zakończono powyższy punkt. 

Ad. 5 Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie za 2020 rok. 

Główny księgowy MPGK sp. z o.o. Marcin Jakimowicz przedstawił 

informacje z działalności MPGK Sp. z o. o. w Miłakowie za 2020 r. 

Radna Hanna Walczyk zapytała w jaki sposób spółka ściąga zadłużenia z 

tytuły dostarczenia wody oraz zarządzania nieruchomościami. 

Główny księgowy MPGK sp. z o.o. Marcin Jakimowicz - wysyłane są 

wezwania do zapłaty, jak również prowadzone są rozmowy z dłużnikami. W roku 

2020 wysłanych zostało 100 wezwań do zapłaty, z czego 41 ostatecznych. 

Dłużnicy składają zobowiązania i przedłużają terminy, aby zaległości nie uległy 

przedawnieniu. Spółka występuje również z informacją o odcięciach od dostaw 

wody, o ile jest to możliwe. 

Prezes MPGK sp. z o.o. Dariusz Świdowski dodał, że została wyznaczona 

osoba, która zajmuje się windykacją oraz dodatkowo podpisano umowę z 

kancelarią prawną. 

Radna Hanna Walczyk zapytała jak wygląda sytuacja ściągania należności od 

osoby, która dopuściła się kradzieży w Spółce. 

Prezes MPGK sp. z o.o. Dariusz Świdowski zadłużenie było na kwotę 90 tys. 

zł dla wspólnot mieszkaniowych. Na dzień dzisiejszy spółka rozliczyła się ze 

wspólnotami. Zwróciła ze środków własnych skradzione środki. 

Na obecną chwilę komornik ściągnął od tej osoby kwotę 20 zł. W połowie lutego 

odbyła się licytacja jej mieszkania. Kwota wywoławcza wynosiła 45 tys. zł. Do 

licytacji przystąpiła jedna osoba, w związku z powyższym nabyła to mieszkanie 

po cenie wywoławczej. W rozmowie z komornikiem dowiedział się, że 

zakończenie wszystkich procedur nastąpi w okolicach czerwca. Nie był on 

również w stanie określić jaka kwota zostanie zwrócona dla spółki ze sprzedaży 
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mieszkania. Na chwilę obecną komornik nie ściąga żadnych środków, ponieważ 

dłużnik nie pracuje. 

Radny Andrzej Nagraba odniósł się do stwierdzenia ujętego w informacji 

Prezesa spółki odnośnie braku uzasadnienia ekonomicznego przy realizacji 

inwestycji wodnokanalizacyjnych w Boguchwałach, Książniku i Stolnie. 

Ponadto stwierdził, że ceny wody od trzech lat nie były podnoszone i są na 

niskim poziomie. Należało systematycznie co roku podnosić cenę za wodę i 

ścieki. Należy zmierzyć się z rzeczywistością, ponieważ energia, jak i składki 

pracownicze drożeją. 

Prezes MPGK sp. z o.o. Dariusz Świdowski uważa, że radny źle 

zinterpretował stwierdzenie, ponieważ ekonomicznie nie opłaca się realizować 

tego typu inwestycji, natomiast społecznie jak najbardziej. 

Nie powiedział, że kanalizacja w gminie nie jest potrzebna. 

Jeżeli chodzi o ceny taryf to radni pamiętają sprawę Safilinu, gdzie były różnice 

z odczytami, zrzutem ścieków itp. Wówczas obejmując stanowisko prezesa taką 

sytuację zastał. Musiał przeczekać do końca obowiązującej taryfy i wystąpić o 

kolejną. Ustabilizowała się obecnie sytuacja z Safilinem, znany jest również 

poziom zrzutów ścieków przy pełnych mocach i teraz można ustalać ceny taryfy. 

Radny Andrzej Nagraba - w latach poprzednich ceny taryf systematycznie co 

roku były podnoszone o kilka groszy, bo składniki ekonomiczne i finansowe 

spółki co roku idą do góry. 

Ponadto zapytał czy prezes myśli o zainstalowaniu paneli fotowoltaicznych. 

Prezes MPGK sp. z o.o. Dariusz Świdowski – oczywiście, tydzień temu 

została przygotowana oferta. Na dzień dzisiejszy bez dofinansowania nie opłaca 

się spółce tego typu inwestycja. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał czy ciężko jest z pozyskaniem 

dofinansowania dla przedsiębiorstwa. 

Prezes MPGK sp. z o.o. Dariusz Świdowski dla osób fizycznych nie ma 

problemu z pozyskaniem dofinansowania, natomiast dla przedsiębiorstw na 

dzień dzisiejszy nie ma takich możliwości. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał, czy spółka nie mogłaby rozszerzyć swojej 

działalności i przystąpić do przetargu na oczyszczanie miasta Miłakowa. 

Wówczas mogłaby zatrudnić dodatkowo osoby. 

Prezes MPGK sp. z o.o. Dariusz Świdowski odpowiedział, że spółka przy 

zatrudnieniu dodatkowo dwóch-trzech osób nie zarobi na oczyszczaniu miasta. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy w spółce znajduje się dokumentacja na 

fotowoltaikę 40 kW. 

Główny księgowy MPGK sp. z o.o. Marcin Jakimowicz – tak, jest. 

Przewodniczący Rady zapytał o szacunkowy koszt tej instalacji.  

Główny księgowy MPGK sp. z o.o. Marcin Jakimowicz - około 200 tys. zł. 

Wycena jest sprzed kilku lat, więc cena mogłaby trochę ulec zmianie. 

Przewodniczący Rady dodał, że poprzedni Prezes miał też inicjatywę, aby na 

bazie zrzucania czystej wody z oczyszczalni do rzeki spiętrzyć ją i wykorzystać 

w turbinie, która zaopatrywałaby w energię elektryczną. 

Główny księgowy MPGK sp. z o.o. Marcin Jakimowicz – nie posiada na ten 

temat wiedzy. 

Radna Aneta Machnyk poprosiła, aby odnieść się do wykonanych kalkulacji 

kosztów i przychodów dla sieci kanalizacyjnej w Książniku, Stolno-Głodówko-

Polkajny oraz Boguchwałach. Zapytała o procent mieszkańców podłączonych do 

kanalizacji na odcinku Stolno-Głodówko-Polkajny oraz jakie założenia przyjęto 

do opracowania przychodów przy inwestycji Książnik – Miłakowo. 

Zapytała czy przy 100% podłączeniu wszystkich mieszkańców do powyższych 

inwestycji dałyby wynik finansowy dodatni. 

Główny księgowy MPGK sp. z o.o. Marcin Jakimowicz udzielił odpowiedzi. 

Radna Aneta Machnyk zapytała w jaki sposób mieszkańcy mogą zgłaszać 

awarie w sieciach wodno-kanalizacyjnych w dniach wolnych od pracy. 

Prezes MPGK sp. z o.o. Dariusz Świdowski poinformował, że jest podany 

numer telefonu oraz e-mail do kierownika. 

Radna Aneta Machnyk poprosiła, aby powyższe dane kierownika, do którego 

można zgłaszać awarie zostały umieszczone na stronie Spółki. 

Informacja 

wg załącznika 4 do protokołu 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwy o godz. 11.35 

Wznowiono obrady. 
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Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miłakowo na 

2021 r.; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała na jakim etapie jest budowa 

schroniska dla zwierząt bezdomnych w Miłakowie. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w dniu dzisiejszym zakończy się 

zadaszenie schroniska. 

Burmistrz Miłakowa dodał, że od 1 kwietnia br. w Miłakowie będzie legalnie 

funkcjonowało schronisko dla bezdomnych zwierząt. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys -jedna z mieszkanek zaproponowała, aby 

utworzyć na Facebooku stronę schroniska, gdzie będzie można umieszczać na 

nim poszczególne zdjęcia zwierząt do adopcji. Uważa, że będzie to bardziej 

widoczne i trafi do szerszej liczby osób. 

Burmistrz Miłakowa – dotychczas na bieżąco starano się pozyskiwać rodziny 

dla bezdomnych zwierząt, ale przy braku schroniska nie można było do końca 

działać legalnie z adopcją. W chwili obecnej wszystko się zmieni, zarówno dzieci 

jak i dorośli będą mogli w tym procesie brać udział. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Miłakowo na 2021 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XXX/ 185/2021 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

b) rozpatrzenie petycji; 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zbigniew Opoka 

omówił projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Ponadto zwrócił się z prośbą o przesyłanie dla wszystkich radnych treści 

rozpatrywanych petycji. 

Mecenas nie widzi przeszkód, aby treści petycji były wysyłane do wszystkich 

radnych. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 

została podjęta. 

Uchwała Nr XXX/ 186 /2021 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

c) zmiany Statutu Gminy Miłakowo; 

Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło – w imieniu Burmistrza Miłakowa – 

omówiła szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Statutu Gminy 

Miłakowo została podjęta. 

Uchwała Nr XXX/ 187 /2021 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

d) zmiany w składzie Komisji Rewizyjnej; 
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Inspektor ds. obsługi rady Agnieszka Korkuć – w imieniu Burmistrza 

Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał przeredagowany 

projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w składzie 

Komisji Rewizyjnej została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/ 188 /2021 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

e) zmiany w składzie Komisji Rewizyjnej; 

Przewodniczący Rady w związku z rezygnacją z członkostwa w Komisji 

Rewizyjnej Radnej Lidii Arciszewskiej należy dokonać uzupełnienia składu 

komisji. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

Radna Justyna Gołębiewska – Farys zaproponowała kandydaturę radnego 

Zbigniewa Opoki. 

Radny Zbigniew Opoka wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem dalszych propozycji, poddał pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów. 

„Za” zamknięciem listy kandydatów głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się” 0 radnych. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 2 

radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w składzie 

Komisji Rewizyjnej została przyjęta. 
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 Uchwała Nr XXX/ 189 /2021 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

f) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Miłakowo a Gminą Morąg, Gminą Orneta, Gminą Godkowo, dotyczącego 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego; 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch podjęcie powyższej uchwały 

umożliwi Gminie Miłakowo aplikowanie o środki u Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego na organizację publicznego transportu zbiorowego. Gmina 

Miłakowo jako organizator gminnej komunikacji publicznej zobowiązana jest do 

zawarcia porozumień z gminami sąsiednimi, gdyż linie komunikacyjne swoim 

zasięgiem będą obejmowały również tereny innych gmin, tj. Gminę Morąg, 

Gminę Orneta oraz Gminę Godkowo. 

Przewodniczący Rady - nie dawno podobna uchwała była podejmowana. 

Zastanawia się czy powyższa uchwała stanowi rozszerzenie o jakąś gminę, że 

rada musi na nowo podjąć tą uchwałę. 

Zastępca Burmistrza, Pan Krzysztof Żarnoch porozumienie te będzie 

rozszerzone o gminę Morąg. 

Radna Aneta Machnyk zwróciła się z prośbą o przedstawienie dla 

mieszkańców zasad organizacji gminnego transportu zbiorowego, a mianowicie 

z czego będą mogli skorzystać dodatkowo oraz czego będzie dotyczyło 

wspomniane rozszerzenie. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch naczelną myślą organizacji 

transportu publicznego jest jego odtworzenie. W związku z powyższym Urząd 

Wojewódzki ogłasza 6 kwietnia br. konkurs na dofinansowanie do publicznego 

transportu, gdzie dopłaca 3 zł do jednego kilometra. 

Na wczorajszym posiedzeniu komisji stałych ekspert od transportu zbiorowego 

szczegółowo omówił zasady korzystania z powyższego transportu. 

Krótko mówiąc wraz z dowozem dzieci do szkół, który gmina Miłakowo ma 

obowiązek organizować, to o co najmniej 30% gmina musi odtworzyć nowe linie 

komunikacyjne, po to ażeby nie ulegała wykluczeniu komunikacyjnemu. 

Głównie chodzi o odtworzenie linii komunikacyjne na trasie m.in. Miłakowo-

Morąg przez Książnik – Boguchwały. 
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Wszyscy mieszkańcy gminy Miłakowo będą mogli korzystać z publicznego 

transportu zbiorowego oraz będą mieć skomunikowane połączenia między 

swoimi miejscowościami a miastem Miłakowo. 

Radna Aneta Machnyk zapytała czy wszystkie miejscowości w gminie 

Miłakowo zostaną skomunikowane. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch - taka jest naczelna zasada tego 

projektu. 

Burmistrz Miłakowa - ideą dopłaty jest to, aby przewoźnicy nie podnosili cen 

biletów i aby były na takim poziomie skalkulowane, ażeby było stać 

mieszkańców na korzystanie z publicznego transportu, a co za tym idzie 

odstawili własny środek transportu. 

Radna Aneta Machnyk zapytała czy wszystkie linie będą obowiązywały przez 

cały okres programu. 

Burmistrz Miłakowa - nie wszystkie. Część linii będą dedykowane dzieciom 

szkolnym. Przygotowany będzie rozkład jazdy, na którym zostaną zaznaczone 

kursy szkolne, robocze czy świąteczne. Rozkład jazdy będzie także uzgadniany 

z mieszkańcami. 

Gmina będzie starała się finansowo zmieścić w zaplanowanym tegorocznym 

budżecie. Podstawa rozmów zaczynała się od przedstawienia posiadanych 

środków. 

Ponadto od wczoraj wiadomo, iż poziom dofinansowania będzie na takim 

samym poziomie przez okres 5 lat. 

Radny Andrzej Nagraba - na wczorajszym posiedzeniu komisji była rozmowa 

o rocznych umowach. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch wnioski o dofinansowanie do 

Wojewody będą składane corocznie w określonych terminach. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała czy program rozpocznie się od 

września tego roku. 

Burmistrz Miłakowa – tak. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał czy linia otwarta na Ornetę zostanie od 

września zamknięta. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch – nie. Umowa została zawarta na 

rok z tym, że ceny biletów będą obowiązywały przewoźnika z uchwały podjętej 

na dzisiejszej sesji. 
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Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. W głosowaniu nie brał udziału radny Zbigniew Opoka. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miłakowo a Gminą Morąg, 

Gminą Orneta, Gminą Godkowo, dotyczącego wykonywania zadań z zakresu 

lokalnego transportu zbiorowego została przyjęta. 

 Uchwała Nr XXX/ 190 /2021 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego; 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch omówił projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. W głosowaniu nie brał udziału radny Zbigniew Opoka. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 17 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy z operatorem o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego została przyjęta. 

 Uchwała Nr XXX/ 191 /2021 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

h) ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną 

komunikacją zbiorową, której organizatorem jest Gmina Miłakowo; 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. W głosowaniu nie brał udziału radny Zbigniew Opoka. 



 

17 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 19 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia cen za 

usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową, której 

organizatorem jest Gmina Miłakowo została przyjęta. 

 Uchwała Nr XXX/ 192 /2021 

wg załącznika Nr 20 do protokołu 

i) ustanowienia uprawnień do zwolnień i ulg za przejazdy 

wykonywane gminnym transportem zbiorowym, którego organizatorem 

jest Gmina Miłakowo; 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. W głosowaniu nie brał udziału radny Zbigniew Opoka. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 21 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustanowienia 

uprawnień do zwolnień i ulg za przejazdy wykonywane gminnym transportem 

zbiorowym, którego organizatorem jest Gmina Miłakowo została przyjęta. 

 Uchwała Nr XXX/ 193 /2021 

wg załącznika Nr 22 do protokołu 

Ad. 7 Interpelacje radnych; 

Nie zgłoszono interpelacji. 

Przewodniczący Rady złożył dla wszystkich zgromadzonych na Sali oraz 

mieszkańców gminy życzenia świąteczne. 
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Ad. 8 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXX sesji zwyczajnej Rady Miejskiej 

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodniczył: 

Insp. ds. Obsługi Rady   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć    (-) Michał Boczulak 


